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内容简介：

In An Earthling's Guide to Outer Space: Everything You Ever Wanted to Know About Black Holes, Dwarf Planets, Aliens, and More, beloved science commentator Bob McDonald takes us on a tour of our galaxy, unraveling the mysteries of the universe and helping us navigate our place among the stars.
  《地球人的地外空间指南：一切你想知道的关于黑洞、矮行星、外星人等等》（AN EARTHLING’S GUIDE TO OUTER SPACE: Everything You Ever Wanted to Know About Black Holes, Dwarf Planets, Aliens, and More）中，深受喜爱的科学评论员鲍勃·麦克唐纳带我们参观我们的银河系，解开宇宙的奥秘，并帮助我们在众多恒星中找到我们的位置。

  我们的星系有多大？那些遥远的行星上有生命吗？我们真的是星尘做成的吗？甚至想问问，星星从哪里来？

In An Earthling’s Guide to Outer Space, we finally have the answers to all those questions and more. With clarity, wisdom, and a great deal of enthusiasm, McDonald explores the curiosities of the big blue planet we call home as well as our galactic neighbours—from Martian caves to storm clouds on Jupiter to the nebulae at the far end of the universe.
在《地球人的地外空间指南》中，我们终于找到了所有这些问题以及更多问题的答案。麦克唐纳以满怀极大热情，清晰而机智地探索了我们称之为家的蓝色大行星以及我们的银河邻居的奇异之处——从火星（）洞穴到木星（）上的风暴云，再到宇宙尽头的星云。
So if you’re pondering how to become an astronaut, or what dark matter really is, or how an asteroid wiped out the dinosaurs, look no further. Through a captivating mix of stories, experiments, and illustrations, McDonald walks us through space exploration past and present, and reveals what we can look forward to in the future.
所以，如果你在思考如何成为一名宇航员/太空人，或者到底什么是暗物质，或者小行星是如何消灭恐龙的，就不要再看了。通过令人着迷的故事、实验和插图的组合，麦克唐纳带领我们穿越过去和现在的太空探索，并揭示我们可以期待的未来。

An Earthling’s Guide to Outer Space is sure to satisfy science readers of all ages, and to remind us earthbound terrestrials just how special our place in the universe truly is.
[bookmark: _GoBack]《》一定会让所有年龄段的科学读者满意，并提醒我们地球上的地球人，我们在宇宙中的地位到底有多特别。
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[bookmark: productDetails]作者简介：

[bookmark: awards] has been the host of CBC Radio’s ‘’ since 1992 and has worked in TV and radio for more than 40 years. He is a regular science commentator on  and a science correspondent for CBC Television’s . In November 2011, he was made an Officer of the Order of Canada. In 2014, an asteroid designated 2006XN67 was officially named BOBMCDONALD in his honour. Bob lives in .
鲍勃·麦克唐纳（Bob McDonald）自1992年以来一直是加拿大广播公司CBC电台“怪癖与夸克（Quirks & Quarks）”节目的主持人，在电视和电台工作了40多年。他是CBC新闻网（CBC News Network）的定期科学评论员，CBC电视台《国家》（‘The National’）节目的科学记者。2011年11月，他被加拿大国家勳章（Officer of the Order of Canada）。在2014，一颗小行星标为2006年XN67的小行星正式以BOBMCDONALD名字命名，给予他的荣誉。鲍勃住在不列颠哥伦比亚省维多利亚市（Victoria, British Columbia）。
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豆瓣小站：http://site.douban.com/110577/ 
微信订阅号：安德鲁书讯
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